

1915 Gelibolu - Gallipoli 2015

Gelibolu Savaşlarındaki Almanlar

Deutsche in der Schlacht von Gallipoli

Germans in the Battle of Gallipoli



Belediye kapısı Osnabrück

Rathaustür Osnabrück

Town hall door Osnabrück

Osnabrück ve Çanakkale 10 yıldan bu yana Kardeş Kent ünvanını sahiptir. Osnabrück için 1648 Vestfalya Barış Antlaşmasının önemi ne ise, Çanakkale için Gelibolu Savaşının önemi de odur. 100 yıl önce yaşanmıştı Çanakkale savaşı. Alman askerler Osmanlı Devletinin yanında savaşmıştı. Savaşın sonunda gerçek bir galip çıkmamıştı fakat 1915'in düşmanları bugün dosttur. Biz de tüm milletler ve devletler için barış istemekteyiz.

Osnabrück und Çanakkale sind seit 10 Jahren Städtepartner. Für Çanakkale ist die Schlacht von Gallipoli so wichtig wie der Westfälische Friede von 1648 für Osnabrück. Vor 100 Jahren begann die Schlacht von Gallipoli. Deutsche Soldaten kämpften auf der Seite des Osmanischen Reiches. Am Ende gab es keinen wirklichen Sieger. Die Feinde von 1915 sind heute Freunde. Wir wollen Frieden für alle Völker und Religionen.

Osnabrück and Çanakkale have a partnership for more than 10 years. The Battle of Gallipoli is as important for Çanakkale as the Westphalian Peace Treaty of 1648 for Osnabrück. The Battle of Gallipoli started 100 years ago. German soldiers fought for the Ottoman Empire. At the end of the battle there were no real winners. The foes from 1915 are friends today. We wish for peace for all races and religions.



Çanakkale
Osnabrück



İsmail-
Kaymak-
Schule

Hauptschule
Innenstadt
Osnabrück